

## Møteinnkalling

Møtesekretariat: Kamilla Steinsvåg

Til:	Styremedlemmene (styret 2021)		
Om:	<b>INNKALLING TIL Styremøte søndag 19. september 2021</b>		
Møtetid:	Kl. 16:00	Møtested:	<b><u>Kalvskinnet LY14</u></b>
Signatur:	Leder Erudio; Ingrid Landsverk /sign./		

**NB:** Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes de faste representantene.

Tilstede: Ingrid Landsverk, Kamilla Steinsvåg, Jens Ruud Bunkholdt, Andrea Moksnes, Marita Remøy, Anniken Skovli, Liv Marie Hansen, Synne Nygjelten, Jon-Emil Steine

## SAKSLISTE

### 88/21 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Møteinnkalling godkjennes.

### 89/21 Leder

Oppdatering av tiden fremover v/Ingrid

- Hyttetur med styret skal planlegges.

### 90/21 Nestleder

Oppdatering av tiden fremover v/Kamilla

- Komiteopptaket avsluttes i dag 19. september kl. 23.59. Det har blitt lagt ut info/påminnelse om dette i dag på sosiale medier. På neste møte blir det gjennomgang av hvordan komiteopptaket gikk.
- Skal finne dato for allmøte. Prøver å ta hensyn til ulike faktorer som praksis 3 og eksamenstid.
- Opptak skal planlegges med faddersjefer, og gjennomføres så snart som mulig.

### 91/21 Økonomiansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/ Jon-Emil

- Lektur har kjøpt lavvo. Viktig å ha kontroll på utstyr som dette sånn at vi ikke mister det. Nestleder tar på seg ansvar for jevnlig sjekking av inventar. Skal sjekke

større/dyrere utstyr hver gang det blir levert ut og hentet inn, og ellers sjekke andre ting som håndballer og diverse regelmessig. Dette skal lages et system på.

## **92/21 Arrangementsansvarlig**

### Feedback ball

- Noen som fikk vegetarmat var misfornøyde med standarden, i forhold til maten som ikke var vegetar.
- Misnøye angående smittevern, og det ble forvirring over hva som var lov eller ikke.
- Hørte ikke Pirum så godt. Dårlig lyd.

### Opptak

- Det er veldig mange som har søkt seg til komitéer i år. Forslag fra leder om at hvis vi fortsetter å få inn så mange søknader, så kan man ikke ta opp alle, som er noe å tenke på til neste komiteopptak. Mulig forslag er å se på kjønn og fagkombinasjon, det gjorde fadderkomiteen i fjor for å få et mest mulig bredt spekter av medlemmer. Vil ha dette inn i vedtektene på allmøte.
- Styret må tenke gjennom hvordan man kan få aktivisert alle medlemmene i komiteene når det er så mange.

### Oppdatering av tiden fremover v/Liv

#### Halloween

- Skal planlegges sammen med Delta.
- Mulighet for å leie utested.

#### Åre

- Legger ut billettene i to bolker. En dag hvor det er på dagtid, og en dag hvor det er på kveldstid.

## **93/21 Redaktør**

### Opptak og to Ugleposter v/Synne

- Veldig vellykket opptak, 5-7 nye medlemmer. Skal ha møte nå på tirsdag. Skal komme til enighet om det blir to ugleposter eller ikke. Har lyst til å prøve det ut å se om det fungerer. Har god økonomi til det.
- Mulighet for vaffelsalg på grunn av at NTNU åpner for å ha stand. Sjekker opp i dato for dette.
- Kommentar til å lage mindre utgaver, 'småugla(?)', som for eksempel kan handle om praksis 3. Sånn at det for eksempel blir en utgave i semesteret, pluss mindre utgaver i tillegg. Redaktør tar med det videre til komitéen.

### Oppdatering av tiden fremover v/Synne

- Prøve å inkludere underkomitéer mer (om de har lyst til å bidra med noe)
- Skal bli kontaktet av treneren for fotballaget for å lage en sak
- Aktuelt med fadderuka recap i første utgave av ugleposten

## **94/21 Grafisk**

### Oppdatering av tiden fremover v/Marita

- Fungert med å velge en dag hvor man gjennomfører grafisk på. Pleier som regel å bli onsdagen.
- Har nesten fått lagt logo til alle komitene. Skal ferdigstille disse.
- Halloweenfest med Delta, kan høre med dem og lage noe grafisk sammen muligens.
- Få noen i redaksjonen til å hjelpe til med grafisk. En til to stykker i komitéen har uttrykt at de muligens vil være med på det. Kan være viktig å få inn noen som kan lære seg grafisk med tanke på at samme grafisk ansvarlig ikke kan være tilgjengelig for alltid.
- Mulighet for PR komite som kan avlaste både grafisk og informasjonsansvarlig. Kan lufte ide for dette, og se om det kan være interessant.
- Spørsmål om å ha en grafisk ansvarlig/some ansvarlig i hver komite som grafisk ansvarlig kan ha kontakt med, og gi de oppgaver. Da kan grafisk ansvarlig også drive opplæring med disse. Mulighet for at PR materiale til Erudio kan bli enda bedre.
- Hvis noen blir pekt ut som some ansvarlig for underkomitéer, så er det viktig at informasjonsansvarlig får beskjed om det.

## **95/21 Faddersjefer**

### Evaluering

- Lage spørreskjema for fadderuka. Nestleder lager en generell spørreundersøkelse om linjeforeningen, og tar med et eget spørsmål om fadderuka under den.

### Oppdatering av tiden fremover v/Daniel og Anniken

## **96/21 Fagansvarlig**

### Første og tredjeklasseseminar

- Gikk bra på førsteklasseseminar og har fått god respons for det. Pizza lokket folk. Tredjeklasseseminar, har sendt ut spørreskjema og funnet folk som skal svare på spørsmålene. Grafisk ansvarlig skal lage til svarene, som vil legges ut neste fredag.

### Erudioquiz

- Blir 29.september. Gir ut mer info om det i morgen. Blir nok fortsatt litt restriksjoner. Neste quiz etterpå så er det sannsynligvis ingen antallsbegrensing.

### Begynt å planlegge fagseminar

- Skal samarbeide med Spanskrøret.

### Opptak

- Forslag om å ikke ha løpende opptak. Dette skal revurderes til neste gang. Sliter med å ha plass til alle som søker, og at de skal ha en plass i komitéen.

### Skrivestue

- Har begynt å planlegge. Forslag om at det er et klasserom på Kalvskinnet som er veldig stort. Se på muligheter for å booke dette.

### Facebook

- Fagkom vil ha egen facebook bruker får å enklere kunne lage/dele arrangementer ol. med medlemmene. Informasjonsansvarlig støtter at fagkom får sin egen Facebook side. Siden Informasjonsansvarlig uansett legger ut alle innlegg i Erudio Facebook gruppa så vil det ikke bli uoversiktlig for medlemmene våre. Ser ann om lignende kan være aktelt for koskom etter hvert ettersom man ikke helt vet hvilke ambisjoner de har enda.

Oppdatering av tiden fremover v/Jens

### **97/21 Informasjonsansvarlig**

Oppdatering av tiden fremover v/Andrea

- Tilbakemelding på bruk av sosiale medier i høst. Styret er positive. Gjennom Erudio gruppa får man mye mer oversikt over alt som skjer. Passende mengde av informasjon og innlegg som går ut. Viktig å være synlig, og det syns vi at vi er. Forslag til å bruke snapchat gruppe til litt større arrangementer. Ikke en kanal å bruke til informasjon, men muligens for gøy? Mulighet for å få hjelp av noen andre hvis det skulle bli noe av, for informasjonsansvarlig er usikker på om det er mulig å administrere alle disse sosiale mediene alene.
- Flytskjema har fungert bra.

### **98/21 Aktivitetsansvarlig**

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine

- Skal ha møte med koskom neste uke + sosialt. Har fått mange nye medlemmer.

### **99/21 Eventuelt**

- Oppfordrer alle til å begynne å se gjennom vedtektene. De står på nettsiden.

Bryllup med Delta

- Skal det bli bryllup eller ikke?
- Delta fridde til oss nå på ballet, vil gifte oss med nåværende styre. Mulighet for å få med medlemmer. Smi mens jernet er varmt.
- Hvis det blir er det da mulighet for å få til en komite som kan jobbe med det, og være pådrivere for det. Det kan bli mye å gjøre for styret generelt, så kan være lurt med en komite. Må snakke med Delta om dette.
- Vedtatt at det blir bryllup.

Møteplan v/alle

Møtekritikk v/alle

- Det tar for lang tid før innkallinger + referater blir lagt ut
- Flinkere i dag til å holde ting kort
- Forslag om å sette inn tidsgrense på enkelte innlegg på større saker (for eksempel to minutter + fire kommentarer)
- Begynne å gjøre noe etter møtene våre (spise, møtepils). Forslag til neste gang.

Møte er hevet: 17.57

